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Председателя на Общински съвет — Русе 

поличено на  

До 
Кмет на Община Русе 

ПИТАНЕ 

На основание чл. 33, ал. 1, т.4 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация и чл. 103, ал.2 във връзка с чл.104 от Правилника за организацията и 

дейността на Общински съвет - Русе, неговите комисии и взаимодействието им с 

общинската администрация 

от Орлин Дяков, 

Председател на групата на ПП ГЕРБ 

в Общински съвет — Русе 

ОТИОСИО: Изразходването на средства от бюджета на Община Русе за изработката 
на рекламен филм 

Уважаеми господин Пазарджиев, 
Уважаеми господин Милков, 

Във връзка с изработката на рекламен филм „Русе — северната столица на България" и 

породилата се обществена дискусия относно качествата и това какво точно се рекламира в 

него, отправям няколко въпроса относно разходването на средства на русенските 

данъкоплатци. 

1. Чия е идеята за изработката на рекламния клип „Русе — северната столица на България". 

2. Имало ли е предварително обсъждане на евентуален сценарий за това кои обекти, места, 
или личности трябва да бъдат включени в 1 О-те минути. Сценарият бил ли е обсъден поне 
от Съвета по туризъм или Комисията по култура към Общинския съвет. 

3. Кои са авторите на сценария, изработката и монтажа на въпросното видео. 

4. Защо когато се говори за култура и изкуство във видеото не е включена Художествената 
галерия, която неотдавна отбеляза 90 години, и която съхранява и показва творби от 
класическото и съвременното изкуство на поколения художници. 

5. Колко струва изработката на филма „Русе — северната столица на България" и освен в 
you tube, къде ще се разпространява — тв канали, рекламни дисплеи, туристически 
изложения. 

Желая да получа писмен и устен отговор за сесията на 15.06.2023 г. 

06.06.2023 г. С уважение: 


